

# 3X3X6

## GDPR COMPLIANCE

In accordance with EU General Data Protection Regulation, the 3x3x6 project pays the highest attention to the security and confidentiality of personal data of the users who join the project by using #3x3x6 app application.

The personal data, including video, nickname, email and location ID that you voluntarily provide when filling in the fields indicated on the submission forms in the #3x3x6 app are used in the following ways:

- (1) The dance selfie video, maximum one minute in length, that you submit is further processed and expanded into a three minute modified clip for projection in the exhibition space at the Palazzo delle Prigioni, (Taiwan in Venice exhibition) in Venice.
- (2) A processed video of one minute length of your submitted selfie dance video will also be automatically uploaded to the instagram account #threethreesix3x3x6, which has been specifically set up for 3x3x6 exhibition project.
- (3) Your made-up nickname and the location ID you supply is marked on the video in the exhibition in Venice and at the #threethreesix3x3x6 instagram site for the purpose of identifying your participation.
- (4) Your submitted email address remains with the secure server of 3x3x6.com located in Germany. The email is for contacting you only. We will not supply your email address to any third party.

The data processed for these purposes may be used for the entire duration of the 3x3x6's Taiwan in Venice exhibition at Venice Biennale (11 May to 24 November, 2019) and archived at the 3x3x6 server and on instagram#threethreesix3x3x6 site. Your data will remain on the 3x3x6.com server and never be transferred to a third party.

By consenting to this privacy notice you are giving us permission to process your personal data specifically for the purposes identified above. You may withdraw consent at any time while the exhibition is underway (11 May to 24 November, 2019) by sending us an email at now@3x3x6.com. Please identify yourself in the email which data (nickname, email, location ID, or video data) you wish to have removed.

3x3x6 is an art project by artist Shu Lea Cheang who is physically located at Paris, France.

# 3X3X6

## 遵守一般資料保護規範

根據歐盟一般資料保護規範，3x3x6計畫極為注重使用#3x3x6 app應用程式參與本計畫之用戶其個人資料的安全與保密。

填寫#3x3x6應用程式中投稿表格上的指定欄位時，您主動提供的個人資料，包括影片、暱稱、電子郵件和位置ID，將有以下使用方式：

- (1) 您投稿的舞蹈自拍影片，最長一分鐘，將進一步處理並延長為三分鐘的剪輯片段，在威尼斯的普里奇歐尼宮（台灣在威尼斯展覽）作為展場空間投影之用。
- (2) 您投稿的一分鐘舞蹈自拍影片，經過處理後也將自動上傳至專門為3x3x6展覽計畫所建立的Instagram帳號#threethreesix3x3x6。
- (3) 您自創的暱稱和您提供的位置ID將標註在威尼斯的展覽影片上和Instagram網站#threethreesix3x3x6，以便確認您的參與。
- (4) 您提供的電子郵件地址將保留在位於德國的3x3x6.com安全伺服器中。電子郵件僅用於與您聯繫。我們不會將您的電子郵件地址提供給任何第三方。

為上述目的所處理的資料可用於威尼斯雙年展的3x3x6台灣在威尼斯展覽的整個展期（2019年5月11日至11月24日），並存檔於3x3x6伺服器和Instagram網站#threethreesix3x3x6。您的資料將保留在3x3x6.com伺服器，並且永遠不會轉移給第三方。

同意本隱私聲明，即表示您允許我們專門為上述目的處理您的個人資料。您隨時可在展覽期間（2019年5月11日至11月24日）藉由發送電子郵件至now@3x3x6.com來取消同意。請在電子郵件中標明您希望移除的資料（暱稱、電子郵件、位置ID或影片資料）。

3x3x6是藝術家鄭淑麗的一項藝術計畫。她現居法國巴黎。